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Fiskerivej 13, 8000 Århus C 
www.baadelaugetkrogen.dk 
             

Referat af ordinært bestyrelsesmøde den 12. 9. 2024 
Kl. 18:00 i klubhuset. 

 
Tilstede: Bjørn Bønne Petersen, Steffen Skov, Torsten Ulsig, Lars Ole Vestergaard, Henning 
Laugesen, Bettina Graulund. 
Afbud: Steffen Kramp & Gilbert Albrecht. 
 
1. Velkommen og godkendelse af referatet: 
Tak & OK!  
 
2. Medlemsansøgninger: 
En ny ansøgning er godkendt. Bettina sender oplysningerne videre til kassereren. 
 
3. Årshjul 24-25: 
Godkendt og kan findes her 
 
4. Nyt fra byggeudvalget: 
Byggeprocessen er nu i den fase hvor der arbejdes på indsendelse af ansøgning om 
byggetilladelse. Dette gøres på Krogens vegne af Sølvsten Arkitektur/ Kim Bjerre i 
samarbejde m. Arne Elkjær ingeniører. 
 
Byggeudvalget har indsendt en ansøgning om anlægstilskud hos Aarhus Kommunes 
anlægsfond med et samlet ansøgt beløb på Kr. 1.609.934 DKK.  I projektet indgår en 
løsning med et integreret solcelletag.  
I budgettet i ansøgningen forudsættes et 20-årigt lån på 500.000 kr. i 
Kommunekredit.  
Ansøgningen er modtaget, men der er i skrivende stund ingen tilbagemelding.  
 
Den nye visionsplan for opfyldningen er er nu offentliggjort og indeholder bl a. 
planer for et børneaktivitetsområde. Mere information via dette link. 
 
5. Fartøjsstationen: 
Ikke noget nyt. 
 
6. Ansvarsforsikringer: 
Trods en intens indsats fra bestyrelsessuppleant L.O. Vestergaard er det ikke 
lykkedes at få dokumentation for gyldig ansvarsforsikring fra alle pladslejere. En 
udfordring har bl. a. bestået i at oversigten over pladslejere og disses 
kontaktoplysninger ikke er fuldt opdaterede. Dette arbejdes der på. 

https://usercontent.one/wp/www.baadelaugetkrogen.dk/wp-content/uploads/2024/09/Krogen-150824-ref-best_FIN.pdf?media=1663515731
https://www.baadelaugetkrogen.dk/bestyrelsen/aarshjul-for-baadelauget-krogen/
https://www.tv2ostjylland.dk/aarhus/kaempe-vandsportsomraade-paa-vej-til-lystbaadehavn?fbclid=IwY2xjawFnX4FleHRuA2FlbQIxMQABHScr2JhmPCNbv0024oEEKXAM6KSL_jId59UNWFjAeWVITv9BLV-HAr5rfQ_aem_820tBe9AzxC6AP-lwjASqQ
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Da gyldig ansvarsforsikring er en afgørende forudsætning for at leje en plads i 
Aarhus Lystbådehavn, skal der findes en varig løsning på hvordan dokumentationen 
indhentes. Bestyrelsen arbejder videre på problemstillingen. 
 
7. MLV-nyt - mastekran: 
Der er enighed om at en ny mastekran også skal kunne løfte både op til min. 8 tons. 
MLV arbejder derfor på en ny løsning, som foreningerne på vestsiden skal tage 
stilling til. 
 
8. HAL-nyt: 
Visionsplanen skal debatteres. 
Havnemesteren har et opmærksomhedspunkt på, at han bliver ringet op af 
gæstesejlere, der ikke kan finde en plads, og at det tager alt for meget hans tid at 
håndtere sådanne henvendelser. Når havnens hjemmeside er færdigredigeret, vil det 
komme til at fremgå tydeligt, at man som gæstesejler skal kontakte de enkelte 
sejlklubber. 
Parkeringsproblematikken er stadig under behandling. Der kommer en Qpark-løsning 
til den nye sæson. 
Havnereglement er under revision, og det vil i den færdige udgave komme til at stå at 
højtryksspuler ikke må anvendes til rensning af både. 
Havnemesteren vil af sikkerhedshensyn tjekke opstillede bådstativer, der ikke er 
MLV/SÅL stativer. 
9: Forslag til indførelse af kvartalårligt nyhedsbrev: 
Punktet blev udskudt til senere møde. 
 
10. Evt: 
 
Næste møde: Torsdag den 24. oktober kl. 18:00 i klubhuset. 
 
 
 

Ref.: Skov, mfl. 
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